
 2. zasedání Školské rady při ZŠ a MŠ Oskava, p. o. – 18. 01. 2021 

 

Přítomni:   Ing. Vlastimil Navrátil, předseda, zástupce zřizovatele 

   Mgr. Kristina Preisová, zástupce školy   

   Zuzana Facková, zástupce rodičů 

   Mgr. Jaromíra Lónová, ředitelka školy  

 

Program jednání: 

1. Přivítání na mimořádném jednání školské rady, pověření zápisem 

Ředitelka školy přivítala členy školské rady a zápisem pověřila Mgr. Kristinu Preisovou. 

2. Projednání stížnosti zákonných zástupců jako celku, projednání formy stížnosti. 

3. Projednání 1. bodu v dopise zákonných zástupců 

Rada se shoduje, že hodnocení prvního ročníku není demotivující, hodnocení v prvním ročníku 

shledáváme jako řádné. 

Rada souhlasí se všemi stanovisky ředitelky školy, které se nacházejí v bodě č. 1 jejího 

vyjádření. 

4. Jednání o sloučených ročnících na ZŠ 

Sloučení tříd je dle rady nevyhnutelným krokem k zajištění dosažitelného financování školy. 

Také je řešeno hodnocení žáku ve třetím ročníku.  

Rada souhlasí se všemi stanovisky ředitelky školy, které se nacházejí v bodě č. 2 jejího 

vyjádření. 

5. Rada prodiskutovala výchovný problém s problémovým žákem z třetího ročníku. 

Vyjádření rodičů o psychickém stavu pedagogické pracovnice je dle rady nepříslušné 

posuzovat.  

Rada souhlasí se všemi stanovisky ředitelky školy, které se nacházejí v bodě č. 3 jejího 

vyjádření. 

6. Šikana ve třetím ročníku 

Tento problém byl prošetřen ředitelkou školy, která zorganizovala rozhovory se žáky v dané 

třídě. Určitý mírný náznak šikany byl nalezen a v současném stavu je v řešení a bude 

v budoucnu monitorován. 



Rada souhlasí se všemi stanovisky ředitelky školy, které se nacházejí v bodě č. 4 jejího 

vyjádření. 

7. Hodnocení a evidence domácích úkolů. 

Rozpor školního řádu ve smyslu hodnocení domácích úkol nebyl školskou radou shledán.  

Rada souhlasí se všemi stanovisky ředitelky školy, které se nacházejí v bodě č. 5 jejího 

vyjádření. 

8. Demokratické fungování třídního kolektivu  

Fungování třídních kolektivů, volba zástupců do školního parlamentu i předsedů tříd jsou dle 

školské rady plně demokratické. 

Rada souhlasí se všemi stanovisky ředitelky školy, které se nacházejí v bodě č. 6 jejího 

vyjádření. 

 

Zapsala: Mgr. Kristina Preisová 

 

 

Ing. Vlastimil Navrátil, předseda, zástupce zřizovatele 

Mgr. Kristina Preisová, zástupce školy 

Zuzana Facková, zástupce rodičů 

Mgr. Jaromíra Lónová, ředitelka školy 

 


